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Abstract (en)
In a device for attaching printing plates, kept in register, on plate cylinders of rotary printing machines, the object consists in designing printing plates
which are arranged adjacently in the axial direction to be individually adjustable in the axial direction using a narrow cylinder gap. According to the
invention, this object is achieved in that the bent ends of the printing plates, held in the cylinder gap, are guided in register pins which are located on
insert strips arranged in a cylinder groove, the insert strips being constructed to be clampable and displaceable. The individual adjustability of each
printing plate is directly appropriate for the different supply of damping medium.

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum registerhaltigen Aufbringen von Druckplatten auf Plattenzylinder von Rotationsdruckmaschinen besteht die Aufgabe
darin, unter Verwendung eines schmalen Zylinderkanals in Achsrichtung nebeneinander angeordnete Druckplatten in axialer Richtung einzeln
einstellbar zu gestalten. Erfindungsgemäß wird diese Aufgabe dadurch gelöst, daß die im Zylinderkanal gehaltenen abgewinkelten Enden der
Druckplatten in Registerzapfen geführt sind, die sich auf in einer Zylindergrube angeordneten Einsatzleisten befinden, wobei die Einsatzleisten
klemm- und verschiebbar ausgeführt sind. Durch die individuelle Einstellbarkeit jeder Druckplatte wird der unterschiedlichen Feuchtmittelführung
direkt Rechnung getragen.
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